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Zápis z 13. zasedání Akademického senátu FCHI (1.10.2021) 
 (číslováno od začátku funkčního období 1.2.2020) 
 

 

Přítomni:  Ing. Lucie Habartová, Ph.D. 402 
Mgr. Jana Šnupárková, Ph.D. 413 

RNDr. Galář Pavel, PhD. 444 

Ing. Jan Švihlík, Ph.D. 445 

doc. Ing. Zdeněk Slouka, Ph.D. 409 

Dr. Ing. Pavel Vrbka 403 
Ing. Jaroslav Otta, DSP 

Ing. Nikola Ladislavová, DSP 
 

 

 

Omluveni: Bc. Jakub Staš 

 

Hosté:  ------------------------------------- 
   
Návrh programu: 

1) Schválení zapisovatele. 

2) Schválení programu. 

3) Informace ze zasedání kolegia děkana ze dne 24. 9. 2021. 

4) Volební řád AS FCHI: schválení nové verze. 

5) Různé. 

 

Zasedání bylo zahájeno ve 13:00 hod. 

 

Ad 1 a 2 programu: 

AS schválil zapisovatele (P. Vrbka, schváleno 8-0-0) a program zasedání (schváleno 8-0-0). 

 

Ad 3: Seznámení s důležitými informace z kolegia děkana ze dne 24.9 2021: 

Zápisy z kolegia děkana: …snadno k nalezení na stránce fakulty…. 

AS zdůrazňuje zvláště informaci o vyhlášení soutěže o ceny W. von Siemens, o opatření proti 

COVID-19, o vzniku skupiny pro implementaci závěrů prověrky MEP, o Projektovém centru 

s referentkou pro FCHI Mgr. Keprtovou, o problematice nedovolené pomoci vybraným 

zemím, o přípravě webináře s Taiwanem, o výzvě na podporu hostování zahraničních 

odborníků, o nutnosti hlásit s předstihem příjezdy stážistů ze zahraničí, o nutnosti čerpat 

rozpočet a o tom, že na fakultním fondu pro podporu publikování v open access zbývají 

peníze asi na dvě publikace. 

 



 
 

2 

 

Ad 4: AS FCHI projednal změny ve Volebním řádu AS FCHI, návrhy zapracoval na místě. 

Předseda AS předá text výše ke schválení AS VŠCHT. 

 

Ad 5: Různé: 

1) AS registruje stížnosti vyučujících na přeplňování učeben nad rámec jejich deklarované 

kapacity. Kromě toho, že na studenty dělá špatný dojem, když se do učebny nevejdou, to 

způsobuje velký problém vyučujícímu, který to musí okamžitě řešit. V počítačových 

učebnách je důsledek i nedostatek techniky pro studenty. Zdá se, že ani kapacity učeben 

uváděné v SISu neodpovídají vždy skutečnosti. 

AS FCHI je toho názoru, že je nutné nastavit maximální počty studentů do posluchárny, 

nejlépe už v SISu, při vypisování výuky nastavit maximální počet studentů, kteří se na daný 

termín můžou zapsat a hlavně to DODRŽOVAT! Dosavadní praxi nelze v žádném případě 

aplikovat u 1. ročníku BSP, neboť zde studenti mají ještě jakousi docházkovou morálku, a 

rozhodně ne u počítačových učeben, kde pak hrozí nedostatek PC. 

2) Existují signály o tom, že mapy v systému „vscht.navigator“ nejsou dostatečně 

aktualizovány. AS FCHI žádá zodpovědné pracovníky, aby toto přezkoumali, ev. chyby 

napravili. 

3) Garanti řady předmětů mají oprávněný dojem, že je nikdo neinformuje o tom, že právě 

jejich předmět byl přidán do dalšího studijního programu. Nemají informaci ani o tom, že 

předmět byl ev. přidán i do jiného semestru (ve smyslu zimní – letní). Nikdo si předem 

neověřuje, zda garant předmětu má kapacitu na rozšíření výuky předmětu. Vše se garant dozví 

až před začátkem semestru po sestavení rozvrhu. AS FCHI se domnívá, že to je už docela 

pozdě. 

 

Další, 14. řádné zasedání AS se bude pravděpodobně konat až 5. listopadu 2021, místo a čas 

budou upřesněny ve vyhlášení. 

 

 

 

Zapsal a za správnost ručí:                                                    Dr. Ing. Pavel Vrbka 
předseda AS 

 
 

V Praze dne 26. října 2021 


